

التاريخ : 2016/3/29

مرجع : MAZ-MCS-03-2016-0140

المحترمين

السادة / سوق دبي المالي

تحية طيبة وبعد ،،،

الموضوع: إفصاح عن معلومة جوهرية

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وإلى الفقرة (22) من المادة 4-1-1 من الفصل الرابع من الكتاب العاشر من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية، نحيطكم علماً بالآتي:

التاريخ :	2016/03/29
اسم الشركة المدرجة	شركة المزايا القابضة ش.م.ك.ع. (قابضة)
المعلومة الجوهرية	قامت إحدى الشركات التابعة لشركة المزايا القابضة بدولة الكويت ببيع شركة مملوكة لها بدولة تركيا إلى شركة زميلة لشركة المزايا القابضة بدولة تركيا، وذلك بمبلغ يقارب 162 مليون ليرة تركية أي ما يعادل تقريبا 16.4 مليون دينار كويتي.
أثر المعلومة الجوهرية على المركز المالي للشركة	يترتب على هذه الصفقة تحقيق أرباح من عملية البيع ما يقارب مبلغ 1.18 مليون دينار كويتي وتبلغ حصة شركة المزايا القابضة في الأرباح بعد استبعاد الحصص غير المسيطرة وحصة من الأرباح الناتجة عن المعاملة مع الشركة الزميلة حوالي مبلغ 611 ألف دينار كويتي تقريبا، والذي سوف يدرج في المعلومات المالية المرحلية المجمعة للشركة للربع الأول من عام 2016.

KUWAIT HEAD OFFICE

P.O. Box 3546, Safat 13036, Kuwait
Mazaya Tower 01 | 25th Floor | Al Murqab
Tel +965 22243333 | Fax +965 22411901
www.mazayaholding.com

DUBAI OFFICE

P.O. Box 116488, Dubai
Mazaya Business Avenue | Jumeirah Lake Towers
AAI Tower | 45th Floor
Tel +971 4 36354576 | Fax +971 4 36354578

With reference to the above mentioned subject and to paragraph 22 of article 1-1-4 of chapter 4 of book 10 of the executive regulation of law No.7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Markets Authority and regulating securities' activities, kindly be advised that:

Date	29/03/2016
Name of listed company	Al Mazaya Holding Co.K.S.C.P
Material information	A Kuwaiti subsidiary of Al Mazaya Holding had disposed it's interest in a wholly owned subsidiary in Turkey to an associate of all Al Mazaya Holding Co. located in Turkey. The sale value amounted to Turkish liras 162 Million approximately which is equivalent to Kuwaiti dinars 16.4 million approximately
Effect of the material information on the company financial position	This transaction will result in a profit amounting to Kuwaiti Dinars 1.18 Million , where Al Mazaya Holding Co. share of that profit after considering the related non-controlling interests and intra-group eliminated profit had amounted to Kuwaiti Dinars 611 thousands approximately, which will be included in the consolidated interim financial information for the first quarter of 2016.

وتفضلوا بقبول وافر الاحترام والتقدير،،

أسعد نبيل إبراهيم

مدير تنفيذي - قطاع الخدمات المؤسسية



MAZAYA

شركة المازيا القابضة س.م.ك.ع.
AL MAZAYA HOLDING Co. K.S.C.C.